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KLASA: 600-04122-03 109

URBROJ: 2121-20-22-03

Levanj ska Varo5, 30.9 .2022.9-

OBAVIJE,ST O ODLUKAMA STOTSKOG ODBORA

Dana 30. rujna 2022. godine odtLanale

slijedeci

14. sjednica Skolskog odbora za koju je jednoglasno usvojen

DNtr\TNI RtrD:

1 . Usvajanje zapisnika sa 13. sjednice Skolskog odbora.

2. Donosenje odluke o utvrdivanju kriterij azasuftnanciranje Skolskog obroka u okviru

projekta ,,Vrijem e je za Skolski obrok 2022. - 2023.,,

3. Usvajanje CoOiSn;eg plana i programatadaOsnovne Skole ,,Silvije Strahimir

Kranj dev rc" za Skolsku godinu 2022'123'

4. Usvajanj. St otrt og kurikuluma za Skolsku godinu 2022.12023'

5. Donosenje odluke o i*.novanju Povjerenstvazareviziju i otpis knjiZnidne grade

6. Razmatru"j. i usvajanje Izvjesia o radu Skole u202l.l22.Skolskoj godini

T.Ptazno

PredloZeni dnevni red jednoglasno je prihva6en.

ODLIJKE:

AD-1
Pod todkom 1. zaPisnik sa I 3. siednice Skolskog odbora jednoglasno je usvojen.

AD -2
pod todk omz. predsjednica Skolskog odbora dala je rijed ravnateljici natasi Sego da ukratko

obrazloLi potrebu donosenja odluke o utvrdivanju krilerija za sufinanciranje Skolskog obroka u

okviru projekta ,,Vrijem eie zaskolski obrok zozz. -2023." , nakon dega su svi dlanovi Skolskog

odbora jednoglasno donijeli odluku o utvrdivanju kriterij a zasufinanciranje Skolskog obroka u

okviru projekta ,,vrijem e je zaskolski obrok zo)z.tzz." (KLASA: 600 -04122-03109 URBROJ:

2121-20-22-04)

AD-3

pod todkom 3. ravnateljica je obavijestila sve prisutne kako prije svega Zeli odbor obavijestiti o

rijeku rekonstrukcije skolskog dvorisia t. j_: dodala kako je prije izvodenja radova dobila

najpovoljnrju ponudu izvodata,,Bravia" uli b.rdudi da je trai"deni izvodad radova odustao, dobila je
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najpovoljniju ponudu od tzvodada,,Ve-St", dija ponuda je bila skupljaza 8.000,00 kn. Nakon Sto je
navedenr rzvodac raskopao dvori5te, uvidjeli su kako Saht na dvori5tu nema nikakve veze s niti
jednim odvodom, a svi ostali odvodi od udionica, rine, preljevna od septicke jeme, izvod od cisterne
zamazut koji izbacuje vi5ak vode nisu spojeni s nijednim odvodom. Ravnateljicaje prethodno
zvala nadleZni ured u Osijeku da joj se odobri 8.000,00 kn vi5e ali nije mogla uspostaviti kontakt s

niti jednom nadleZnom osobom. Procelnica zatraLila vanjsko vjestacenje iz Ureda za graditeljstvo, a

njihov vje5tak je nakon uvidaja rekao da je ponuda ispod svake cijene te je zakljudio kako Skola
nije ni u kakvom prekr5aju. Ravnateljica je obavijestila Odbor o projekclji zavrSetka svih
najavljenih radova te je dlanovima detaljno opisala sve stavke Godi5njeg plana i programa i
Kurikulumaza2022.l23. Skolsku godinu, a koji je i javno dostupan na web stranicamu Skol., nakon
dega je Skolski odbor jednoglasno usvojio Godi5nji plan i program radaOsnovne Skole,,Silvije
Strahimir Kranjdevii" za Skolsku godinu 2022.123.

AD-4

Pod todkom 4. St<otst<i odbor je jednoglasno usvojio Skolski kurikulumzaikolsku godinu
2022.123.

AD-5

Pod todkom 5. Skotst i odbor je jednoglasno donio Odluku o imenovanju Povjerenstva za
reviziju i otpis knjiZnidne grade zbog potrebe provodenja zakonom propisane redovne
reviztje i otpisa knjiZnidne grade.

AD-6

Nakon izlaganja ravnatelj ice, Skolski
u 2021 .122. Skolskoj godini.

AD-7

odbor je jednoglasno usvojio Izvje56e o radu Skole

Pod todkom ,,Razno" nije bilo rasprave.

Sjednica Skolrkog odbora zavritlaje sa radom u 9:30 sati.
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Preds.jednica Skolskog odbora:

J. 4/e' n''l fl,Q-4,4r;r t //Ce.-'G_CJ."
". ,Ivana Vladic, prof.\4pr1ja Grdic, dipl. iur
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